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  לחברים שלום רב.

מעביר לעיונכם מכתב זה שהועבר לעובדי חוליות  היום ע"י יו"ר מועצת המנהלים  בשם מועצת 
. 21-05-2019המנהלים. מיותר לציין שכל ההחלטות התקבלו ע"י מועצת המנהלים ביום ג ה 

במבנה ארגוני שונה משהיה ההחלטות נסמכות על העובדה שחוליות צמחה ופרסה כנפיים ומחויבת 
  .שיאפשר לה שליטה  ויעילות  מרבית .

  אילון בכרך

  

אחוז  50שנה להנפקת חוליות לקרן טנא אשר הפכה לבעלת החזקות של  םבימים אלו אנו מצייני
ביחד עם קיבוץ שדה נחמיה. למותר לציין שאנו רואים ברכה  גדולה במהלך הן בהיבט הפיננסי וחוזק 

ת שיתוף הפעולה היוצא מן הכלל בין הקיבוץ לקרן טנא. התקופה מאז הייתה סוערת התאגיד והן ברמ
במיוחד, גם בהיבטים העסקיים: רכישות ומיזוגים, השקעות כבדות, מפעל הפקס, הפרדה ניהולית 

פתרונות, ועוד, וגם  בהיבטים פרסונליים של שיבוץ מנהלים בתפקידים השונים. עם השלמת עסקת 
גל אשר הובלה באופן הראוי לכל שבח על ידי פול ויריב, נוצר צורך להתאים את הלירומה בפורטו

  המבנה הארגוני של קונצרן חוליות לצרכים ההולכים וגדלים בעיקר במישור הבינלאומי.

אשר  שבוע על מעבר למבנה ניהולי מטריציוניהבישיבתה  ממו"לאחר התלבטות לא קטנה החליטה 
ת תעשיות ולצדו מטה אשר יכלול פונקציות שמטרתן לשרת את כל בו ימונה מנכל לקבוצת חוליו

. במסגרת חברות הקבוצה בארץ ובעולם בתחומי: כספים, שיווק, משאבי אנוש, פיתוח, א. איכות ועוד
שינוי זה אנו שמחים לבשר כי פלג זמיר מונה למנכל חוליות ישראל ובמסגרת זו קיבל אחריות לכלל 

  תמיכה הטכנית.הערכות התפעול המכירות והפעילות בארץ לרבות כלל מ

שנה לסיים את תפקידו, מונה מנכל חדש  11במסגרת השינוי ולאור העובדה כי פול ביקש לאחר 
שנה  13-חוליות תעשיות, מר ניצן כהן אשר שימש בתפקידו האחרון במשך כ –לקבוצת חוליות 

ה בהן הביא את חוליות למקום אחר שנה מפוארות של ניהול הקבוצ 11כמנכ"ל ארד דליה. פול מסיים 
לגמרי הן מבחינת היקף הפעילות העולמי, הן מבחינת בניית שורה ארוכה של מנועי צמיחה 

פוטנציאלים להמשך צמיחה והן מבחינת השגת היעדים התוצאות אשר אפשרו את ההנפקה 
ת למנהלים בחודשים הקרובים יחפוף פול ויעביר האחריות הניהולי המוצלחת מאד בשנה שעברה.

וברוח טוב ומשתפת. אנו מאחלים לפול הצלחה בהמשך דרכו, אין ספק  ששיידרהחדשים ככל 
שדמותו המנהיגותית תחסר לנו, וכמו כן מאחלים הצלחה רבה למנהלים החדשים ניצן ופלג. אנו 

  משוכנעים כי הצמיחה והתחזקות החברה תימשך כפי שהיה ויותר.

רוח טובה , בשיתוף פעולה ועם בחוליות,  –יך לחזק את ביתנו ...בואו ונמשבהצלחה רבה לכולנו
  אכפתיות וראש גדול אשר מאפיינים את כל עובדי חוליות.
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  יהודה בן חיים

 יו"ר מועצת המנהלים


